



牛津郡華人社區及諮詢中心

Oxfordshire Chinese Community & Advice Centre

44B Princes Street, Oxford OX4 1DD Charity Commission Registered No. 1006710
Website: www.occac.org.uk Email: admin@occac.org.uk Tel: 01865 204188

Survey for “Life in the UK” 「英國生活」課程問卷調查

The “Life in the UK” course is an introduction to life in the United Kingdom and is specifically for BN(O) new residents. The UK is a fantastic place to live and work. It is a thriving society with a very interesting and illustrious history.

「英國生活」課程是專為 BN(O) 香港移民介紹英國生活的課程。英國是一個生活和工作的好地方，也是一個繁榮的社會，有著非常有趣和輝煌的歷史。

OCCAC wants to welcome new BN(O) to Oxfordshire as we believe that you will add to the rich cultural diversity of our County. This course has been designed to help you understand life in the UK and assist you with passing the “Life in the UK Test”. Eventually, you will be expected to do this test to demonstrate that you are ready to become a citizen or permanent resident in the United Kingdom.

牛津郡華人社區及諮詢中心（OCCAC）歡迎新的香港 BN(O) 朋友來到牛津郡，我們相信香港 BN(O) 朋友將會令牛津郡的多元文化更豐富。本課程旨在幫助您了解英國生活並協助您通過「英國公民測試」(Life in the UK Test)，因為最後您需要進行這項測試以證明您已準備好成為英國的公民或永久居民。

The course will cover a wide range of topics which will include the following
這課程將涵蓋廣泛的題目，包括以下的內容：

- A brief Introduction to the United Kingdom 認識英國
- Life in the United Kingdom 活在英國
- Places of Interest 名勝古蹟
- Rights and Responsibilities of a British Citizen 英國公民的權利和責任
- United Kingdom Government 英國政府
- British Customs, Traditions and Religions 英國習俗、傳統與宗教
- Becoming a British Citizen 成為英國公民
- Taking the Life in the UK Test 英國公民測試

Learners will gain a greater understanding of Life in the United Kingdom and what is expected of them in order to successfully pass the Life in the UK Citizen Test.

學員將會更深入了解英國的生活以及英國社會對他們的期望，以便成功通過「英國公民測試」。

To enable OCCAC to shape the course to your needs, you are requested to complete the following simple survey. 為使 OCCAC 能按您的需要而調整課程，我們希望您能填寫以下簡單問卷。

Full Name 姓名：_____

Name you like to be called 您喜歡如何被稱呼：_____

Contact number 聯絡電話：_____



牛津郡華人社區及諮詢中心

Oxfordshire Chinese Community & Advice Centre

44B Princes Street, Oxford OX4 1DD Charity Commission Registered No. 1006710
Website: www.occac.org.uk Email: admin@occac.org.uk Tel: 01865 204188

1. How would you describe your current knowledge of reading and writing English? Please tick appropriate box. 您的英語書寫程度如何？請在適當的方格內加上剔號 。
 - No knowledge at all 完全不懂
 - Basic: Able to deal with daily tasks, e.g. shopping and taking public transport
基礎程度：能應付日常需要，例如購物、乘坐公共交通工具
 - Intermediate: Able to understand newspapers and magazines
中級程度：能明白報章雜誌
 - Fluent: Able to use written English in a professional capacity, e.g. for school or for work
讀寫流利：能在學習或工作場所進行書面溝通
2. How would you describe your current knowledge of spoken English? Please tick the appropriate box. 您的英語口語程度如何？請在適當的方格內加上剔號 。
 - No knowledge at all 完全不懂
 - Basic: Able to deal with daily tasks, e.g. shopping and taking public transport
基礎程度：能應付日常需要，例如購物、乘坐公共交通工具
 - Intermediate: Able to understand the news on radio or television
中級程度：能聽懂電台或電視新聞報道
 - Fluent: Able to use spoken English in a professional capacity, e.g. for school or for work
聽說流利：能在學習或工作場所進行口語溝通
3. Please tick the box of the topics that you are interested in (You can choose more than one)
請挑選您感興趣的主題（可選多項 ）：
 - A brief Introduction to the United Kingdom 認識英國
 - Life in the United Kingdom 活在英國
 - Places of Interest 名勝古蹟
 - Rights and Responsibilities of a British Citizen 英國公民的權利和責任
 - UK Government 英國政府
 - British Customs, Traditions and Religions 英國習俗、傳統與宗教
 - Becoming a British Citizen 成為英國公民
 - Taking the Life in the UK Test 英國公民測試
4. Are there any other topics that are not listed but you would be interested in learning more about?
是否還有其他並未列出，但您有興趣想了解更多主題？

5. Any other comments? 還有其他意見嗎？

GDPR Statement about the Retention of Data GDPR 關於資料保留的聲明

Please note that your data is confidential to OCCAC and will not be shared with anyone outside of the organisation. When the data is no longer of use to the Centre, it will be safely destroyed.

OCCAC 會絕對將您提供的資料數據保密，並不會與組織以外的任何人士分享。當中心不再需要使用該等資料數據時，會將該等資料數據銷毀。